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Vragen van het lid Van Eijk (VVD) aan de Staatssecretaris van Financiën over
navorderingen hoeveelheid- en waardeoverschrijding bij bijzondere regeling
Douane (ingezonden 6 november 2024).

Antwoord van Staatssecretaris Achahbar (Financiën) (ontvangen
14 november 2024).

Vraag 1
Bent u bekend met de navorderingen op basis van hoeveelheid- en waardeo-
verschrijding?1

Antwoord 1
Ja.

Vraag 2
In hoeveel gevallen heeft in de laatste vijf jaar navordering op basis van een
overschrijding plaatsgevonden?

Antwoord 2
Of een navordering het gevolg is van een hoeveelheids- of waardeoverschrij-
ding wordt niet vastgelegd in de systemen van de Douane. Een navordering
wordt vastgelegd, maar niet wat de onderliggende reden is van het ontstaan
van de douaneschuld. Binnen de Douane heeft daarom een handmatige
inventarisatie plaatsgevonden. Dit heeft opgeleverd dat in de laatste vijf jaar
46 keer een navordering als gevolg van een hoeveelheids- of waardeover-
schrijding heeft plaatsgevonden.

Vraag 3
Welk bedrag aan invoerrechten is hier in totaal mee gemoeid?

Antwoord 3
Het daarmee gemoeide bedrag aan invoerrechten bedraagt bijna 27 miljoen
euro.

Vraag 4
Hoeveel van deze navorderingen zijn groter dan één miljoen euro geweest?

1 N.a.v. het commissiedebat Douane op 25 september 2024
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Antwoord 4
Dit betreft zes navorderingen.

Vraag 5
Kunt u deze vragen beantwoorden voor het nog in te plannen tweeminuten-
debat Douane?

Antwoord 5
Ja.
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